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دبیر فدراسیون فوتبال اعلام کرد

باشگاه های بدهکار اجازه خرید مربی و بازیکن خارجی را ندارند
دبیر کل فدراسیون فوتبال می گوید از این به بعد 
مجوز خرید بازیکنان و مربیان خارجی برای باشگاه های 

بدهکار صادر نمی شود.
علیرضا اسدی در نشســت خبری بعدازظهر دیروز خود 
که در خصوص بحث محرومیت و کســر امتیاز از باشگاه های 
ایرانی توسط فیفا برگزار شد، گفت: مثل هر دادگاهی فرایند 
رســیدگی به پرونده ها زمان خاص خــودش را می برد. برای 
اینکه حساســیت موضوع را بیشــتر کنیم ساختارهایی مثل 
کمیته انضباطی، کمیته روابط بین الملل، سازمان لیگ برتر، 
کمیته بازیکنان و کمیته حقوقی پیگیر هستند مشکلی پیش 

نیاید.
وی افزود: برای اینکه هشدار اولیه را بدهیم باید بگویم ۱۹ 
باشــگاه با ۵۲ پرونده باز در فیفا داریم. حدود ۴ تا ۵ میلیون 
دلار هزینه درخواســت هایی اســت که بعضی از بازیکنان و 

مربیان از این باشگاه ها داشته اند.
فیفا زمان می دهد

دبیر کل فدراســیون فوتبال تاکید کرد: انباشــت بدهی 
به خاطر عدم توجه به مطالبات و مشــکلات مالی بوده است. 
معمولا فرصتی را می دهند تا باشــگاه ها زمان کافی را داشته 
باشند تا فرد شاکی به حق و حقوقش برسد. باشگاه هم تلاش 
می کند تا از خودش دفاع کند که گاهی موفق اســت و گاهی 

ناموفق.
اسدی در ادامه یادآور شد: در این چند روز دیده ام که این 
قضیه پررنگ شده که فدراسیون با محرومیت مواجه است. خیر 
اینطور نیست. فدراسیون مواجه با تهدید و محرومیت نیست 
ولی اگر فرایند اینطور ادامه یابد، فدراسیون تصمیم می گیرد 
باشــگاهی که نمی تواند بدهی را بدهد از چرخه فوتبال حذف 
کند تا مشکلات دامن فوتبال را نگیرد. فدراسیون متولی این 
امر اســت. معمولا انتهای هر حکم به صورت عرف می نویسند 
که چه چیزی در انتهای قضایا رخ می دهد. نمی دانم این قضیه 

کجا اعلام شده که فدراسیون محروم می شود.
۳۲ شکایت به حکم رسیده است

دبیرکل فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: از ۵۲ پرونده، 
۳۲ شــکایت به حکم رسیده اســت و در حال پیگیری است. 

اســدی افزود: پرســپولیس ۱۱ پرونده باز دارد که بعضی از 
آنها به حکم رسیده اســت البته با توجه به جلسات متعددی 
که با باشــگاه ها گذاشته شده اســت، در حال پیگیری است. 
تراکتورسازی هم ۷ پرونده باز دارد. استقلال ۵ پرونده باز دارد 
و بعد از آن پدیده است که ۴ پرونده دارد. سیاه جامگان هم ۴ 
پرونده دارد. راه آهن هم همین طور یعنی ۴ پرونده دارد. برای 
اینکه حساسیت بیشتری برای راه آهن ایجاد کنیم باید بگوییم 
تغییر و تحولی که در این باشــگاه رخ داده است، باعث شده 
تا مدیران فعلی راه آهن حتــی ندانند که ۴ پرونده دارند. این 
تغییر و تحولات ســریع رخ داده. بعد از جلسه با آنها قرار شد 
تا با ســرعت این موضوع را پیگیری کنند و کلیه مدارک را در 

اختیار آنها قرار دادیم.
برای ملوان کسر امتیاز مطرح است ولی زمان داده اند

وی تاکید کرد: اســتقلال خوزســتان و ملوان دو پرونده 
دارند. برای ملوان کســر امتیاز مطرح است ولی زمانی را برای 
این باشــگاه تعیین کرده اند تا بتوانند سیســتم خود را تغییر 

بدهند. هنوز این امر قطعی نیست. استقلال اهواز، صبای قم، 
سپاهان و شاهین بوشهر هم یک پرونده دارند. البته از شاهین 
بوشــهر هم ۶ امتیاز کســر و این تیم منحل شده است. البته 
انحــلال فرایندی دارد که باید طی شــود و مدارکش را برای 
ما بفرســتند تا ما هم به فیفا بدهیم. پاس همدان، شهر باران، 
صنعت نفت آبادان، نفت تهران، نفت مســجد سلیمان، فولاد 

یزد هر کدام یک پرونده و برق شیراز دو پرونده دارد.
بدهکاران از خرید خارجی ها منع شدند

اسدی در ادامه به سیســتم طراحی شده اتوماسیون در 
فدراسیون فوتبال اشاره کرد و به اقداماتش در این بخش اشاره 
کرد. وی یادآور شد: چون نمی توانیم در نقل و انتقال و خرید 
و فروش بازیکن دخالت کنیم، تا زمانی که باشگاه ها پرونده باز 
در فیفا و ای.اف.سی داشته باشند، مجوز جذب بازیکن و مربی 

خارجی را به آنها نمی دهیم.
جلسه با مسئولان فیفا در قطر

اســدی در بخش دیگری از نشست خبری خود با اشاره 

به حضورش در ســمینارهای فیفا در قطــر به همراه مهدی 
تاج رئیس فدراســیون، گفت: سه جلســه نیم ساعته در کنار 
برگزاری این نشســت ها داشــتیم و مســتقیم با خانم فاطما 
دبیرکل، مســئول اجرایی دفتــر و ماتیاس مشــاور اجرایی 
رئیس فیفا صحبت کردیم. بحث های عمده ای که مطرح شد، 
محدودیت باشــگاه ها و تعداد پرونده هایی اســت که داریم به 
علاوه تحریم هایی که پابرجاست. بخشی از پولمان را گرفته ایم 

ولی هنوز تحریم ها وجود دارد. 
وی تاکید کرد: بحث های مفصل داشــتیم و مشــکلات 
عمده باشــگاه هایمان را گفتیم. یکــی از دلایلی که آوردیم و 
سعی کردیم آنها را متوجه کنیم این بود که تاخیر در پرداخت 
پول های فیفا باعث بروز بعضی مشکلات است. از آنها خواستیم 
فرصت بیشــتری بدهند. دبیر کل فیفــا گفت اگر رایی صادر 
شده باشــد نمی توانیم کاری کنیم ولی اگر صادر نشده باشد 
می توانیم فرایندش را طولانی کنیم تا شما مشکلاتتان را حل 

کنید.
خاطی تنبیه می شود 

حتی اگر دبیر فدراسیون فوتبال باشد
اســدی در پایان نشســت خبری خود درباره اینکه کدام 
بخش برای محرومیت باشگاه های ایرانی خطای انسانی انجام 
داده و نقش کمیته بین الملل فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
را چطور می بیند؟ گفت در جریان بحث پاس همدان هستید؟ 
پاس دنبال قضیه رفته اســت. آن بازیکن امضای مدیرعامل را 
جعل کرده است. فیفا اصلا از باشگاه نخواسته و حکم هم داده 
است. باشــگاه به اینترپل هم گفته است. آیا می شود بگویید 
سهم اشتباه فیفا چقدر است؟ فیفا یک ساختار منسجم شکل 
گرفته با نیروی انسانی قوی با زیرساخت های تعریف شده است 
و اشتباه هم می کند. از نظر ما که دادگاه حکم داده و اینترپل 
هم تایید کرده است، حکم فیفا اشتباه است. ما باید به فیفا چه 
بگوییم؟ آنها اشتباه انسانی هم ندارند و کارهایشان به صورت 
اتوماسیون انجام می دهند. از این اتفاقات رخ می دهد. اما نوع 
برخورد ما این است که پیگیری می کند و هرکسی که خاطی 
باشد تنبیهات اداری خواهد شد حتی اگر دبیر کل فدراسیون 

فوتبال باشد!

حدیث دشت عشق

به یاد شهید »هادی اعرج«
تحقق عدالت والاترین هدف شهید بود

هــادی اعــرج، در روز یکم تیرمــاه ۱۳۱8 در 
روســتای واریان از روستاهای شهرســتان کرج، در 
خانواده ای متدین و اهل تقوا دیده به جهان گشــود. 
آقا هادی در خانــواده ای منور به نور ایمان و گرم به 

شعله های شور و امید به زندگی ، رشد کرد و بالید.
در ســال ۱۳۴0 همــراه بــا خانــواده به کرج 
مــکان نمود و در خیابان برغان ســاکن گردید.  نقل 

آشــپزی زبردست و کاربلد بود. اکثر اوقات روزانه را به آشپزی برای خانواده های 
ســلطنتی می گذراند، به دلیل تفکرات انقلابی اش دســت از این کار کشید و به 
صورت شراکتی رستورانی بنام پرسپولیس را در جاده چالوس دایر نمود. نفرت و 

انزجار از هرچه ظلم و بیداد در دلش جا داشت.
از آنجا که نمی توانســت ظلم نسبت به مستضعفین را تحمل کند، کوشش 
می کرد تا به هر وســیله ای که می تواند با عمال ضد اسلام مقابله کند. در مقابل 
بیدادهای رژیم ســفاک پهلوی ساکت ننشست و شروع به فعالیت برای برقراری 
آزادی نمود. با شنیده شدن نغمه های انقلابی و نو شروع حرکت انقلاب به صفوف 

انقلابیون پیوست.
از خصوصیــات بارز هادی که در صحنه های انقــلاب به خوبی نمایان بود، 
جســارت و بی باکی وی بود. و تنها چیزی که در وجودش دیده نمی شد ترس و 
خوف بود. مهم ترین هدفش از پیوستن به صفوف انقلابیون به رهبری پیرجماران 

را برقراری عدالت می دانست.
ســرانجام این عاشق امام و عاشــق عدالت در روز بیست و دوم بهمن ۵۷ 
درست روز پیروزی انقلاب در خیابان شهربانی کرج مورد اصابت گلوله ماموران 
رژیم پهلوی قرار گرفت و به درجه رفیع شــهادت نائل آمد. پیکر مطهر و پاکش 

را در قطعه شهدای امامزاده محمد)ع( کرج به خاک سپردند.

ادامه رایزنی های فدراسیون بسکتبال برای انتخاب سرمربی

مشحون: رزومه ۶ مربی از ۶ کشور به دست ما رسیده است 
رایزنی های  با  رابطه  در  بســکتبال  رئیس فدراسیون 
انجام شــده برای انتخاب ســرمربی تیم ملی، از دریافت 
رزومه ۶ مربی طراز اول از ۶ کشــور اروپایی و آمریکایی 

خبر داد.
محمود مشحون با تاکید بر اینکه انتخاب گزینه خارجی برای 
راس تیم ملی بسکتبال در دستور کار فدراسیون قرار دارد، گفت: 
البته این موضوع هیچ ارتباطی به عملکرد تیم ملی در مســابقات 
غرب آســیا و دیدارهای تدارکاتی ژاپن ندارد. ملی پوشان ایران در 
این دو رویداد با هدایت مهران حاتمی و به نســبت شرایطی که با 
آن مواجه بودند، خیلی هم خوب نتیجه گرفتند اما تصمیم جمعی 
فدراســیون از همان ابتدا و وقتی مســئولیت تیم ملی به حاتمی 
سپرده شد، این بود که با یک گزینه خارجی برای هدایت قطعی 

تیم ملی به توافق برسیم.
وی تصریــح کرد: برنامه مان این اســت که مربی طراز اول و 
خیلــی بهتر از درک باورمن برای تیم ملی بســکتبال به خدمت 
بگیریم. بر همین اســاس رایزنی ها و مذاکرات مان را با گزینه های 
زیادی از کشــورهای مختلف آغــاز کردیم که نتیجه آن هم تا به 
امروز دریافت چنــد رزومه از مربیان بوده اســت. آخرین رزومه 

چهارشنبه هفته گذشته برای فدراسیون ارسال شد.
رئیس فدراسیون بسکتبال در رابطه با اینکه »تا به امروز چند 
رزومه و از چه کشــورهایی برای فدراسیون بسکتبال ارسال شده 
است؟«، گفت: ۶ رزومه از کشورهای اسپانیا، صربستان، کرواسی، 
آمریکا، لیتوانی و اســترالیا در اختیار گرفته ایــم. این رزومه ها را 
بررسی می کنیم و بر اساس نتیجه به دست آمده از این بررسی ها 

در رابطه با سرمربیگری تیم ملی، تصمیم گیری خواهیم کرد. البته 
این منزله انتخاب قطعی ســرمربی از میان این گزینه ها نیســت. 
چه بســا رزومه های دیگری هم برای مان ارسال شود و آنها را هم 

مورد بررسی قرار دهیم.
مشــحون تصریح کرد: برای انتخاب سرمربی جدید تیم ملی 

از میان گزینه های خارجی هیچ عجله ای نداریم. برای فدراسیون 
مســئله مهم حضور در رقابت های غرب آســیا بود که با موفقیت 
انجام شــد. با رویداد بعدی فاصله چند ماهه داریم. علاوه بر این 
عملا تا خردادماه ســال آینده که لیگ برتر به پایان می رسد، تیم 
ملی برنامه ای ندارد و حداقل تا آن زمان برای انتخاب ســرمربی 

تیم ملی فرصت داریم. رئیس فدراســیون بسکتبال ابراز امیدواری 
کرد که نتیجه رایزنی های انجام شــده، جذب بهترین مربی برای 

تیم ملی باشد.
نتیجه شکایت از باورمن اعلام نشده است

خبر دیگر از بسکتبال اینکه بعد از اقدامی که »درک باورمن« 
برای فســخ یک طرفه قراردادش با تیم ملی بسکتبال ایران انجام 
داد، مســئولان فدراسیون علیه وی و برای پیگیری حق و حقوق 
خود در رابطه با اقدامی که این مربی انجام داد، شــکوائیه ای را به 
BAT، مرجع حل اختلاف فدراســیون بین المللی بسکتبال )فیبا( 
ارسال کردند. این شکوائیه به دو زبان انگلیسی و فرانسه در اختیار 

این مرجع قرار گرفت.
حدود یک ماه از ارسال این شکوائیه می گذرد اما مرجع حل 
اختلاف فیبا هنوز پاسخی به شــکایت ایران نداده است. محمود 
مشحون، رئیس فدراسیون بســکتبال در این باره نیز گفت: جای 
نگرانی نیست. دیر نشده و برای گرفتن نتیجه هنوز فرصت داریم. 
به هر حال این مسئله قانونی است که باید قانونی به آن رسیدگی 
شده و نتیجه اعلام شود. فدراســیون بسکتبال هم پیگیری های 

لازم را انجام خواهد داد تا نتیجه قطعی هرچه زودتر اعلام شود.
پیش از این مهدی یوسفی صادقلو، متخصص حقوق ورزش 
وکیل فدراسیون بســکتبال در پرونده درک باورمن در گفتگو با 
خبرنــگار مهر اعلام کرده بود کــه مطالبه حقوق یک ماهه درک 
باورمن و خســارت های مالی مسئولیت های مدنی و حرفه ای این 
مربی، از جمله مواردی اســت که در شکوائیه تنظیم شده به آن 

اشاره شده است.

ســایت اتحادیه جهانی کشتی در گزارشی به بازتاب ششمین قهرمانی تیم ایران در رقابت های جام جهانی 
پرداخت.

در این گزارش که در صفحه نخســت سایت اتحادیه جهانی قرار گرفته اســت، به پیروزی مجدد تیم کشتی آزاد ایران 
برابر آمریکا در دیدار فینال جام جهانی اشاره شده است.هم چنین گزارشی از پیروزی های کشتی گیران دو کشور در مسابقه 
فینال، از جمله عملکرد عالی مسعود اسماعیل پور مقابل لوگان استیبر قهرمان کشتی آزاد جهان، پیروزی جردن باروز مقابل 
کشتی گیران ایرانی و شکست شگفت انگیز حسن یزدانی مقابل تیلور آمریکایی در ادامه این خبر آمده است. در ادامه نیز به 
تجربه بالای کمیل قاسمی نایب قهرمان المپیک و پیروزی ارزشمند وی مقابل حریف آمریکایی که ششمین قهرمانی پیاپی 
را برای ایران به ارمغان آورد، اشاره شده است. هم چنین نتایج کاملی از مسابقات فینال، رده بندی، کسب مقام پنجم و هفتم 

به همراه عکس هایی از قهرمانی کشتی گیران ایرانی در این گزارش آمده است.

بازتاب قهرمانی تیم ایران در سایت اتحادیه جهانی کشتی  معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش اعلام کرد

تلاش برای افزایش اعتبار رشته های پایه و پر مدال

معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش می گوید ســال 
آینده انتخابات ریاســت 1۶ فدراســیون ورزشی برگزار 

می شود.
محمدرضا داورزنی سرپرست فدراسیون والیبال درمورد زمان 
برگــزاری اردوهای تیم ملی والیبال گفــت: نظر کولاکوویچ این 
هســت که تیم اصلی ســه هفته بعد از لیگ برتر استراحت کند 
و به این ترتیب یا ۱۴ و یا ۱۹ فروردین ماه کار آغاز خواهد شــد. 
رده امید و بازیکنانی که در پلی آف حضور ندارند زودتر کارشان را 
شروع خواهند کرد، اما با توجه به حضور سیچلو در رده امید سعی 
می کنیم اردوهای تیم امید را زودتر شــروع کنیم تا در مسابقات 
آســیایی اردبیل کسب سهمیه جهانی کنیم، چراکه تنها تیم های 

اول و دوم به مسابقات جهانی می روند.
معاون وزیر ورزش درخصوص کسر امتیاز از تیم های باشگاهی 
فوتبال، تصریح کرد: نکته ای اســت که دوســتان در فدراسیون 
فوتبال باید پاسخگو باشند. سیاست کلی وزارت ورزش این است 
که توجه جدی تری به مجموعه کارهای انجام شــده داشته باشد 
و طبیعتاً برای ما هم خیلی مهم اســت، اما در حوزه باشگاه داری 
فدراسیون و خود باشگاه ها باید پاسخگو باشند. ما رصد می کنیم تا 

اگر کمکی می توانیم بکنیم انجام دهیم.

داورزنی با بیان اینکه موضع ما برای مدیران دو تابعیتی هنوز 
تغییر نکرده اســت، اظهار داشــت: ما می گوییم طبق قانون باید 
همــه چیز صورت بگیرد. ما ملزم به رعایت قانون هســتیم. بعید 
می دانم در حال حاضر چنین موردی داشته باشیم، اما به صورت 
دقیق تر بررسی خواهیم کرد. این موضوع درخصوص بازنشسته ها 

هم صدق می کند. 
وی با بیان اینکه ما ملزم به رعایت قانون هستیم، درخصوص 
شرایط مشحون، رئیس فدراسیون بســکتبال، گفت: در گذشته 
تصمیم گیری هایی انجام شده است. ما شرایط را ارزیابی می کنیم و 
هر جایی که نیاز به ورود ما باشد این کار را طبق مقررات خواهیم 
کرد. فعلًا تصمیم جدیدی گرفته نشــده اســت. اگر خلاف قانون 
اتفاقی افتاده باشــد برخورد می کنیم، امــا فعلًا به برخی بحث ها 

ورود نکرده ایم.
وی ادامه داد: امســال تنها انتخابات هندبال را داریم که ۱۷ 
اسفند برگزار خواهد شــد. سال آینده هم ۱۶ انتخابات داریم که 
باید برگزار شــود. برای هندبال ثبت نام مجددی صورت نخواهد 
گرفت. درمورد اینکه می گویند من به مهدوی نامه داده ام هم باید 
بگویم چنین موضوعی صحت ندارد. ما برای هیچکدام از نامزدها 

چنین کاری نمی کنیم.

برخی از فدراســیون های پایه و پرمدال در نظر دارند با ارسال نامه ای به وزارت ورزش و جوانان، توجه بیشتر به 
این رشته ها را خواستار شوند.

برخلاف دنیای ورزش در ایران کمترین توجه به رشــته های پایه و پر مدال صورت می گیرد، هرچند پس از طرح این ســوال 
تکراری همواره این صحبت به میان می آید که بودجه این فدراســیون ها افزایش می یابد اما در عمل  تاکنون این اتفاق به معنای 
واقعی رخ نداده است. بر این اساس شنیده شده که فدراسیون های دوومیدانی، شنا، دوچرخه سواری و برخی دیگر از فدراسیون های 
پایه و پرمدال در نظر دارند با ارسال نامه ای به وزیر ورزش و جوانان درخواست افزایش بودجه برای این فدراسیون ها را ارائه کنند. 
فدراسیون شمشیربازی نیز از جمله رشته هایی است که در سال های گذشته پیشرفت خوبی را داشته اما  همچنان بودجه کمی 
دارد. با وجود این که وزارت ورزش و جوانان اعلام کرده، بودجه چنین فدراســیون هایی افزایش می یابد اما این افزایش در حدی 
نیست که بتواند شرایط را برای این فدراسیون ها به میزان زیادی بهبود ببخشد. علاوه بر افزایش بودجه، الزام باشگاه های مشهور 

کشور به تیم داری در رشته های پایه و پرمدال از دیگر درخواست های این فدراسیون ها از وزیر ورزش و جوانان خواهد بود.

 رقابت های کاراتــه انتخابی ورود به اردوی تیم 
ملی با حضــور منتخبین کادر فنــی و نفرات برتر 
مسابقات کشوری فردا در ســالن شهید کبکانیان 

تهران برگزار می شود.
بر اساس اعلام کادر فنی تیم ملی کاراته در این دوره از 
مسابقات علاوه بر نفرات دوم و سوم مشترک اوزان مختلف، 
نفرات اول رنکینگ سوپرلیگ کاراته در پایان هفته سوم به 
همراه فرشــاد کیانی، محمد شایگان، امیرحسین سهرابی، 
هامون درفشــی پور و مصطفی ایلان کشکولی به این دوره 
از رقابتها دعوت کرد. رضا عنایتی، آرش علی نژاد و اردلان 
گیلان پور که در مســابقات قهرمانی آسیا ۲0۱۶ اندونزی 
موفق به کســب مدال طلا شــدند به همراه هادی عرب و 
ابراهیم حســن بیگی بــه عنوان ذخیره هــای تیم ملی در 
مسابقات قهرمانی جهانی اتریش برای کسب مجوز حضور 

در اردوی تیم ملی باید در این رقابتها شــرکت کنند. این 
مسابقات با حضور داوران رسمی فدراسیون برگزار می شود 
و کاراته کاهــای دعوت شــده باید عصر امروز در مراســم 
وزن کشی مسابقات در سالن شهید کبکانیان شرکت کنند. 
نفــرات اول ایــن رقابتها به همراه مجید حســن نیا، 
مصطفی روســتا، حسین سمندر، ســعید فرخی، مهدی 
قراری زاده و ســامان حیدری( که در مســابقات رشــت 
موفق به کسب مدال طلا شدند، ذبیح اله پورشیب، سعید 
احمدی، امیر مهدی زاده، سجاد گنج زاده، بهمن عسکری، 
علی فداکار، ایمان سنچولی، علی اصغر آسیابری و مهدی 
خدابخشــی با کســب مدال در رقابت های جهانی اتریش 
چهارم اســفندماه در مرحلــه اول اردوهای تیم ملی برای 
آماده ســازی جهت حضور در بازیهای کشورهای اسلامی 

حضور خواهند داشت.

برگزاری رقابت های انتخابی تیم ملی کاراته در تهران

دارنده مدال نقره  المپیک ۲0۱۶ ریو پس از کســب ششمین قهرمانی متوالی جام جهانی کشتی گفت: کشتی من برابر 
حریف آمریکایی بسیار حساس شده بود و سعی کردم در طول مبارزه حریف را مدیریت کنم.

کمیل قاسمی درباره قهرمانی تیم   ملی کشتی آزاد ایران در جام جهانی ۲0۱۷ کرمانشاه، عملکرد ضعیف حسن یزدانی 
مقابل حریف آمریکایی و ... به اظهارنظر پرداخت که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:

* خدا را شکر می کنم که با کسب عنوان قهرمانی توانستیم جواب خوبی به حمایت های با شکوه مردم کرمانشاه از کشتی گیران 
ایران داشته باشیم. مردم کرمانشاه واقعا حمایت بی دریغی داشتند و تشکیل صف های طولانی پشت درهای استادیوم ورزشی 
نشــان دهنده عشــق زیاد آنها به رشته کشتی است و خوشحالم که با پیروزی برابر آمریکا و کسب عنوان قهرمانی دل آنها را 

شاد کردیم.
* مقابل حریف آمریکایی که منجر به قهرمانی تیم   ملی کشتی ایران شد، کشتی بسیار حساسی داشتم و کار در آن شرایط 
مقداری برای کشتی گیر سخت می شود، اما سه، چهار سالی است که در این شرایط کشتی گرفته ام و به خوبی با زیر و بم آن 
آشنا هستم. در طول مبارزه تمام تمرکزم بر این بود که اشتباهی نکنم و نگذارم که حریف کشتی را در دست بگیرد. خدا را 

شکر به خوبی توانستم حریف را مدیریت کنم و نتیجه ای که به دنبال آن بودم را به دست بیاورم.
* تا حدی استرس داشتم چرا که قهرمانی ایران به نتیجه  کشتی من گره خورده بود، اما عزم  خود را جزم کردم تا باز هم از 
تجربیاتم استفاده کنم و بدون کوچک ترین اشتباهی حریف را شکست دهم چرا که کشتی در چنین شرایطی سخت تر می شود 

و ممکن است کوچک ترین اشتباه باعث شکست شود.
* یزدانی یکی از برترین کشتی گیران ایران محسوب می شود که در عین جوانی توانسته طلای  المپیک را بر سینه بزند.  او 

تازه به وزن جدید آمده است و مطمئنا در این وزن بهتر عمل خواهد کرد.

چند سالی است به کشتی در شرایط سخت عادت دارم
قاسمی: حریف آمریکایی را مدیریت کردم

گواردیولا سرانجام در مورد 
بازگشت به بارسلونا صحبت کرد

ســرمربی منچسترســیتی به صحبت در مورد بازگشــت به جمع آبی اناری ها 
پرداخت.

منچسترســیتی که در هفته های اخیر نتایج خوبی را در لیگ برتر کسب کرده 
است، باید در جام حذفی برابر هادرزفیلد قرار بگیرد. روزنامه  سان اخیرا خبری منتشر 
کرد مبنی بر اینکه لیونل مسی، فوق ستاره بارسلونا از پپ گواردیولا درخواست کرده 
است به این تیم بازگردد.پپ گواردیولا درباره زمزمه ها مبنی بر بازگشتش به بارسلونا 
گفت : دیگر هیچ وقت به بارســلونا بازنمی گردم. دوره من در آنجا تمام شــده است و 
دیگر من را به عنوان سرمربی بارسلونا نخواهید دید. بارسلونا هنوز بهترین تیم جهان 
اســت. نتیجه ای که برابر پاری  ســن  ژرمن رقم خورد، برای همه جای تعجب داشت 
اما در فوتبال هر چیزی می تواند رخ بدهد. وقتی شما فوتبال جهان را به سلطه خود 
درمی آورید، این طبیعی است که مردم انتظار دارند شما در همان سطح ادامه  بدهید. 
کار در بارسلونا خیلی سخت است. همه انتظار دارند شما در هر بازی به برد برسید اما 
با شناختی که من از لوییس انریکه و بازیکنان بارسلونا دارم، به شما می گویم بارسلونا 
بازمی گردد و پاسخ منتقدان را می دهد. ۱0 سال است که بارسلونا بهترین تیم جهان 

است و این تیم به بهترین بودن، ادامه  خواهد داد.
غرامت یک میلیارد یورویی فیفا 

به خاطر جام جهانی ۲۰۲۲
فیفا به تیم های باشگاهی در اروپا یک میلیارد یورو به خاطر برگزاری جام جهانی 

در زمستان غرامت خواهد داد.
جام جهانی ۲0۲۲ برای اولین بار در تاریخ در زمستان برگزار خواهد شد؛ آن هم 
در کوران رقابت های باشگاهی. به همین خاطر فیفا مجبور شده است غرامت سنگینی 
به تیم های باشگاهی قاره سبز بدهد تا آنها را راضی کند بازیکنانشان را برای تیم های 
ملــی در اختیار بگذارد.به همین خاطر فیفا قرار اســت یک میلیارد یورو به تیم های 
اروپایــی غرامت بدهد. جام جهانی ۲0۲۲ قرار اســت از ۲۲ نوامبر تا ۱8 دســامبر 
در قطر برگزار شــود. بیشتر باشــگاه های اروپایی از این موضوع انتقاد کردند که چرا 
باید جام جهانی در زمســتان برگزار شود. آنها اعلام کردند نمی خواهند در آن برهه، 
بازیکنان شان را در اختیار تیم های ملی قرار بدهند.همچنین اتحادیه فوتبال انگلیس 
که جدی ترین مخالف قطر برای میزبانی جام جهانی است، در نهایت راضی شد فرمت 

رقابت های باشگاهی در انگلیس را در آن سال تغییر بدهد.
لیورپول برای خرید بازیکنان جدید دست به کار شد

ســرمربی آلمانی قرمزپوشان مرسی ســاید اذعان کرد که تیمش در پایان فصل 
بازیکنان جدید خواهد خرید.

یورگن کلوپ اعلام کرد که لیورپول برای تقویت ترکیبش در پایان فصل جاری 
بازیکن خواهد خرید و از هم اکنون برای تحقق این هدف دســت به کار شده است.
کلوپ گفت: ما با افراد، بازیکنان، مدیران برنامه و مســئولان مختلف در حال مذاکره 
هستیم. در این مقطع هنوز تصمیمات زیادی اتخاذ نشده است. در واقع چرا باید شده 
باشد؟ با این حال ما فرآیند خرید بازیکن را آغاز کرده ایم و در نهایت من مطمئنم که 
تیمی خوب خواهیم داشت. البته ما همین حالا هم تیمی خوب داریم و اضافه شدن 
چند بازیکن دیگر آن را بهتر هم خواهد کرد. شالوده تیم ما قوی است.کلوپ در ادامه 
در پاســخ به این سؤال که آیا سهمیه گرفتن لیورپول برای حضور در لیگ قهرمانان 
فصل آینده بر شــانس این تیم برای خرید بازیکن خواهد افزود، عنوان کرد: راستش 
را بخواهید من این طور فکر نمی کنم اما باید دید چه می شــود. الان لازم نیست که 
درباره لیگ قهرمانان حرف بزنیم چون ما حتی ســهمیه این رقابت ها را نگرفته ایم، 
البتــه در اینکه حضورمان در لیگ قهرمانان روی شــانس ما بــرای جذب بازیکنان 
تأثیرگذار خواهد بود، شــکی نیست. ضمن اینکه برای حضور در لیگ قهرمانان باید 

تیمی پرمهره تر داشته باشید.
احتمال جدایی رونی از منچستریونایتد

 پیش از پایان فصل
کاپیتان شــیاطین سرخ شاید این فصل را با منچستریونایتد به پایان نرساند و از 
این تیم جدا شود. به نظر می رسد روزهای پایانی حضور وین رونی در منچستریونایتد 
در حال ســپری شدن است. کاپیتان ۳۱ ساله شیاطین سرخ که از اواسط ماه دسامبر 
)اواخر آذر مــاه( در ترکیب اصلی تیم تحت هدایت ژوزه مورینیو قرار نگرفته، ممکن 
است فصل را با شیاطین سرخ به پایان نرساند.روزنامه »تلگراف« انگلیس گزارش داد 
که نمایندگان چندین باشگاه چینی در حال مذاکره با سران باشگاه منچستریونایتد در 
خصوص به خدمت گرفتن وین رونی هستند. پنجره نقل و انتقالات فوتبال باشگاهی 
چین تا پایان ماه فوریه )۱0 اســفند( باز اســت و این یعنی طرفین ۱0 روزی فرصت 
دارند تا یکدیگر را برای عملی شدن این انتقال متقاعد کنند. باشگاه منچستریونایتد در 
صورت فروش بهترین گلزن تمامی ادوار تاریخ خود به باشگاه های چینی، از پرداخت 
دستمزد هفتگی ۳00 هزار پوندی معاف می شود و در کنارش رقم قابل توجهی از این 
انتقال نصیبش می شود.گفته می شود رونی که ۱8 ماه از قرارداد کنونی اش با شیاطین 
ســرخ باقی مانده، پیشنهادی از چین با دستمزد سالیانه ۳۲ میلیون پوند دارد. او در 

حال حاضر به دلیل مصدومیت عضلانی از ترکیب منچستر یونایتد به دور است.
قیمت بلیت دیدار ستاره های NBA رکورد زد

 )NBA-All Star( قیمت بلیت دیدار ستاره های لیگ بســکتبال حرفه ای آمریکا
رکورد زد! با وجودی که بهترین بازیکنان بسکتبال جهان در نیواورلینز حضور دارد تا 
برگزار کننده دیدار ستاره های لیگ بسکتبال حرفه ای آمریکا )NBA-All Star( باشند، 
قیمت بلیت های این بازی به کمترین حد خود در رســیده و حتی رکورد زده است.

ارزان تریــن قیمت بلیت برای این دیدار ۱۲0 دلار بوده که از ســال ۲0۱۱ کمترین 
قیمت ثبت شده برای چنین دیداری بوده است. حداقل قیمت بلیت مسابقه ستاره ها 
در ســال گذشته کخ در تورونتو برگزار شــد، ۳8۹ دلار و در سال ۲0۱۴ مبلغ ۱۳۵ 
دلار بوده است.دیدار ستاره ها قرار بود در شارلوت برگزار شود ولی به دلیل اختلافاتی 
که بر سر قوانین ضد همجنس گرایانه در کارولینای شمالی وجود دارد، این بازی برای 
سومین بار در ۱0 سال گذشته به نیواورلینز داده شد.آدام سیلور، رئیس سازمان لیگ 
بسکتبال حرفه ای آمریکا در این مورد گفت: نیواورلینز برای برگزاری این بازی، دارای 

کلاس جهانی است و ما از مقامات این شهر برای میزبانی این رویداد سپاسگزاریم.
عیادت نیمار از هموطن مصدومش 

مهاجم برزیلی تیم فوتبال بارسلونا به عیادت هموطن جوانش در منچسترسیتی 
که به تازگی مصدوم شده است، رفت.

گابریل ژســوس روز جمعه گذشته پذیرای میهمانی ویژه بود که برای عیادت از 
وی به بیمارستان محل بستری او در بارسلونا رفت. این میهمان ویژه کسی نبود جز 
هموطن بارسایی اش نیمار. هافبک هجومی ۱۹ ساله منچسترسیتی هفته گذشته از 
ناحیه ساق پا دچار شکستگی شد و به توصیه سرمربی اش پپ گواردیولا به بارسلونا 
رفتــه تا تحت نظر متخصص مــورد اعتماد وی روند درمانش را آغاز کند. ژســوس 
بدشــانس در حالی برای حداقل ۲ ماه خانه نشــین خواهد شد که تقریباً یک ماه از 
زمان پیوستنش به آبی پوشان شهر منچستر می گذرد. نیمار پس از عیادتش از ستاره 
پیشــین پالمیراس در صفحه شخصی خود در یکی از شبکه های اجتماعی خطاب به 

ژسوس نوشت: »خوشحالم که تو را سرحال دیدم«.

منصوریان از سفر با استقلالی ها بازماند 
علیرضا منصوریان به دلیل مشکلات مالیاتی نتوانست تیمش را در سفر به امارات 
همراهی کند. او قرار است با حل مشکلش امروز به امارات سفر کند. استقلال در هفته 

نخست لیگ قهرمانان آسیا دوشنبه مهمان الاهلی است.
برانکو: همه باید از تیم ملی حمایت کنیم

برانکو ســرمربی تیم پرسپولیس در تازه ترین صحبت های خود گفت: انتظار این 
اســت که همه با هم حمایت از تیم ملی و باشــگاه هایی که در لیگ قهرمانان آسیا 
حضور دارند را همزمان دنبال کنیم. کادر فنی و بازیکنان پرسپولیس همپای باشگاه 
و هــواداران، حمایــت از تیم ملی و کادر فنی و فدراســیون فوتبال را از اهداف خود 
می دانند. هواداران هم که به نوبه خود نشــان دادند چگونه پشت تیم ملی هستند و 
این روند را نیز ادامه خواهند داد. چنانکه قبلا هم اعلام نمودم هدف از اظهار نظرهایم 
تضعیف تیم ملی فوتبال نبوده و در صورتی که برداشــت هایی توام با ســوء تفاهم ها 
بدنبال داشــته اســت، بار دیگر اعلام می کنم؛ من، کادر فنی تیم، باشگاه، بازیکنان، 
هواداران و تمام ایرانی ها تیم ملی و دســت اندرکاران آن را دوست داریم و آن را یک 
نهــاد مقدس می دانیم و طبعا از آن حمایت می کنیم. مــن از راهیابی ایران به جام 
جهانی اطمینان دارم چون تیم ملی نشــان داده که توان، انرژی، صلاحیت، تجربه و 
دانش فنی لازم را دارد و اینها شکی باقی نمی گذارد. ما هم با تمام وجود از تیم ملی 

حمایت و با آن همراهی می کنیم. 
امیدواری تیم دایی 

برای کسب سهمیه آسیا با شکست ماشین سازی 
دو تیم فوتبال ماشین سازی تبریز و نفت تهران در هفته بیست و دوم لیگ برتر 
فوتبال ایران روز گذشــته از ســاعت ۱۴ در ورزشگاه یادگار امام تبریز به مصاف هم 
رفتند که در پایان شــاگردان علی دایی موفق شــدند با دو گل از سد ماشین سازی 
قعرنشین عبور کنند.گل های نفت را در این دیدار محمد قاضی در دقیقه ۱۹ و ایگور 
پراهیچ در دقیقه ۶۷ وارد دروازه شاگردان فرهاد کاظمی کردند.دیدار این دو تیم قرار 
بود جمعه برگزار شــود که به علت بارش سنگین برف در تبریز، این دیدار به دیروز 
موکول شــد.نفت تهران با کســب این ســه امتیاز، ۳۲ امتیازی شد و به رتبه پنجم 
صعود کرد. ماشین ســازان نیز با ۱۳ امتیاز در رده آخر جدول رده بندی باقی ماندند. 
در آخرین دیدار این هفته و در روز جمعه، شاگردان خداداد عزیزی در ورزشگاه ثامن 
میزبان تراکتورســازان تبریز خواهد بود. این دیدار نیز به علت بارش برف یک هفته 

به تعویق افتاد.
ادامه حواشی در فوتسال

تیم فوتسال گیتی پســند اصفهان در هفته بیست و دوم لیگ برتر مقابل مس 
ســونگون با نتیجه چهار بر دو شکســت خورد تا این تیم پرســتاره بیش از پیش با 
حاشیه ها دسته و پنجه نرم کند. مهدی جاوید ملی پوش گیتی پسند که با ۳۶ گل 
زده، بهترین بازیکن این تیم در فصل جاری بوده، بعد از بازی با رضا لک سرمربی تیم 
در مورد مسائل فنی به بحث و جدل پرداخت.این درگیری لفظی که موجب ناراحتی 
لک شده بود، باعث شد حکم اخراج جاوید از گیتی پسند امضا شود و به این ترتیب 
این تیم از ملی پوش خود مقابل دبیری تبریز اســتفاده نخواهد کرد. روز جمعه نیز 
محمدرضا ســنگ سفیدی، دیگر ملی پوش فوتســال توسط وحید شمسایی از تیم 

تاسیسات دریایی تهران کنار گذاشته شده بود.
کامرانی فر و شکوری ناظر داوری AFC شدند 

با توجه به حضور حسن کامرانی فر و معصومه شکوری در دوره مدرسان و ناظران 
کنفدراسیون فوتبال آسیا که از ۲۷ دی تا اول بهمن در کوالالامپور مالزی برگزار شده 
بود، AFC با ارسال نامه به دبیر کل فدراسیون فوتبال از قبولی کامرانی فر و شکوری 
در این دوره خبر داد. بر همین اســاس حسن کامرانی فر به همراه معصومه شکوری 

جزو ناظران داوری AFC شدند.
قول استاندار خوزستان به تاج برای حمایت از استقلال 

نعمتی زاده، مدیرعامل باشگاه استقلال خوزستان با مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال در خصوص مشــکلات مالی این باشگاه نشســتی را برگزار کرد و در نهایت 
پس از مذاکره تلفنی مهدی تاج با شریعتی، استاندار خوزستان، مقرر شد تا از سوی 
استانداری به جهت شرکت قوی این تیم در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا مساعدت 
و همکاری های لازم به منظور حضور موفق نماینده فوتبال کشورمان در این مسابقات 

به عمل آید.
درگیری شدید در لیگ دسته ۲ فوتبال ایران 

دیدار حســاس دو تیم قشقایی شــیراز و زاگرس یاسوج به علت درگیری نیمه 
تمام ماند.این بازی که عصر جمعه از هفته بیست و چهارم لیگ دسته دوم کشور در 
ورزشگاه شهید دستغیب شــیراز و در یک هوای بارانی برگزار شد، در دقیقه ۳0 در 
حالی که هر دو تیم بدون گل مساوی بودند، متوقف شد.جنجال از آنجا آغاز شد که 
دروازه بان زاگرس یاسوج نسبت به سنگ اندازی تماشاگران قشقایی اعتراض داشت 
و این جنجال رفته رفته به نیمکت ها کشــیده شــد تا تیم یاسوجی زمین مسابقه را 
ترک کند. تیم زاگرس یاســوج نیز حاضر به ادامه مسابقه نشد تا حساس ترین بازی 
این هفته که تا حدودی تیم های ســقوط کننده را مشخص می کرد، نیمه تمام بماند. 
کرمی سرمربی تیم زاگرس یاسوج در خصوص اتفاقات این بازی گفت: خودم و چهار 
نفر از بازیکنان تیم ما با ســنگ توسط تماشاگران تیم قشقایی زخمی شدند و مربی 
تیم قشــقایی را که برای جلوگیری از زخمی کردن بازیکنان تیم زاگرس از ســوی 
تماشــاگران تلاش می کرد، نیز زخمی کردند. بعد از دیدن این وضعیت ناامن داور به 
سرعت به سمت رختکن رفت و ما نیز به خاطر حفظ جان خودمان بعد از رفتن داور 

به سمت رختکن مان رفتیم. 
الهلالی ها 13 هزار بلیت بازی با پرسپولیس را خریدند 

تیم فوتبال پرسپولیس سه شــنبه این هفته )۳ اسفند( در دیداری حساس در 
لیگ قهرمانان آسیا در مســقط میزبان الهلال عربستان است.درحالیکه پیش از این 
شیوخ عمانی برای خرید بلیت های الهلالی ها اقدام کرده بودند و کانون هواداران این 
تیم در عمان مدعی شــده بود که مسئولان باشــگاه پرسپولیس بیش از ۵0 درصد 
ورزشــگاه را در اختیار آنها می گذارند ولی در جدیدترین خبر اعلام شد که ۱۳ هزار 
ســکو برای هواداران الهلال در بازی مقابل پرســپولیس اختصاص داده شده است.
ورزشــگاه ســلطان قابوس ظرفیت ۳۴ هزار نفر را دارد و با این اعلام رسمی از سوی 
باشگاه الهلال مشخص شد بیش از یک سوم سکوها برای عربستانی ها اختصاص داده 
شده است. بنا به قانون موجود در AFC تیم میزبان در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
۹۲ درصد سکوها را در اختیار دارد و میهمان 8 درصد را می تواند خریداری کند اما در 
صورت موافقت تیم میزبان تیم میهمان می تواند سکوهای بیشتری را خریداری کند.

هاشمی نسب:15 روز است در چمن تمرین نکرده  ایم 
هاشمی نسب سرپرست تیم سیاه جامگان در خصوص آخرین وضعیت این تیم 
گفت: هم ما و هم تراکتورسازی دوست داشتیم بازی کنیم ولی رحمت الهی باریدن 
گرفته و ما نمی توانیم کاری انجام دهیم. با این شرایط که ما در مشهد می بینیم هفته 
آینده همه چیز یخ می زند. شــما تصور کنید دمای هوا در حال حاضر ۱۴- اســت و 
طبیعتا تا بخواهد برف ها آب شود کلی زمان می برد و حتی ممکن است همه چیز یخ 
بزند. هاشمی نسب تاکید کرد: ما از لحاظ فوتبالی شک نکنید در لیگ برتر می مانیم 
ولی از لحاظ امکاناتی خیلی وقت است سیاه جامگان به لیگ یک سقوط کرده است. 
ما ۱۵ روز است در زمین چمن تمرین نکرده ایم و فقط یک جلسه به یک زمین نصفه 
و نیمه رفتیم و جالب است یا در چمن مصنوعی با سایز ۲0 در ۴0 تمرین می کنیم 
یا اصلا زمین نداشــتیم و به ســالن رفتیم. شرایط خیلی سخت است و نمی دانم چه 

باید بگویم.
حکم جدید رئیس فدراسیون فوتبال برای ساکت

رئیس فدراســیون فوتبال در حکمی جدید محمدرضا ساکت، مشاور ارشد خود 
و رئیس سازمان تیم های ملی را به عنوان رئیس مرکز ملی فوتبال ایران نیز منصوب 
کرد. هنوز مشخص نیست که مرکز ملی فوتبال ایران به چه فعالیت هایی می پردازد و 

ساکت قرار است چه مسئولیتی را در فدراسیون فوتبال دنبال کند.
برگزاری بازی نفت- پرسپولیس در غیاب 6 بازیکن اصلی 
هفته آینده نفت تهران در ورزشــگاه تختی میزبان پرسپولیس خواهد بود و در 
حالی به مصاف این تیم خواهد رفت که میلاد فراهانی گلر اول تیم و محمد دانشگر 
با محرومیت از این دیدار مواجه شــده اند؛ این موضوع می تواند چالش بزرگی برای 
علی دایی در این دیدار حساس باشد. ضمن اینکه در جبهه مقابل نیز پرسپولیس با 
۴ محروم به این دیدار رسیده است؛ کمال کامیابی نیا به دلیل حکم کمیته انضباطی 
قادر به همراهی سرخپوشــان نخواهد بود و وحید امیری، محمد انصاری و حســین 
ماهینی نیز ســه بازیکن محروم پرسپولیس هســتند که در دیدار برابر سپاهان سه 
کارته شــدند. با این حال با توجه به شــرایط تیم نفت تهران که با دو پیروزی پیاپی 
شــرایط خوبی را تجربه می کند و همچنین خارج شدن پرسپولیس از شوک باخت 
برابر استقلال با پیروزی ارزشمند برابر سپاهان، انتظار می رود شاهد دیداری جذاب 

از دو تیم در هفته پیش رو باشیم.

صفحه ۹
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برای تعیین دو تیم دیگر راه یافته به نیمه نهایی لیگ 
برتر والیبال عصر امروز دو بازی برگزار می شود.

در مرحله یک چهارم نهایی لیگ برتر والیبال امروز دو بازی 
برگزار می شــود تا تکلیف دو تیم دیگر راه یافته به نیمه نهایی 
مشخص شود. از ساعت ۱۶ و در خانه والیبال شاگردان مسعود 
آرمات در تیم ســایپا میزبان صالحین ورامین هستند. در اولین 
بازی این دو تیم ســایپا موفق شد سه بر یک برابر حریفش به 
برتر برســد اما شاگردان مجتبی عطار در تیم ورامینی در بازی 
برگشــت با حمایت هواداران شان سایپا را سه بر صفر شکست 
دادند تا کار برای تعیین تیم صعود کننده به نیمه نهایی به دیدار 

سوم بکشد.

از میــان چهار تقابل مرحله یک چهارم نهایی، یک مصاف 
دیگر هم به دیدار ســوم کشیده شد. شهرداری ارومیه در بازی 
رفــت برابر کاله مازندران پیروز شــد اما دیدار برگشــت را در 
مازندران به کاله واگذار کرد.در دیدار سوم دو تیم کاله مازندران 
و شهرداری ارومیه در سالن غدیر ارومیه به مصاف هم می روند.

تیم هــای پیکان تهران و بانک ســرمایه پیش از این با دو 
برد برابر خاتم اردکان و شهرداری تبریز راهی نیمه نهایی شده 
بودند.برنامه دو مســابقه سوم پلی آف لیگ برتر والیبال به شرح 
زیر است: * سایپا تهران – صالحین ورامین)تهران، خانه والیبال 
تهران، ساعت ۱۶( * شهرداری ارومیه – کاله مازندران)ارومیه، 

سالن غدیر، ساعت ۱۶(

با حذف انتخاب خبرگان ورزشی در اساسنامه کمیته ملی المپیک، احتمالا این اعضا توسط وزیر ورزش انتخاب 
خواهند شد.

هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک در جلســات خود در طول ۲-۳ هفته اخیر روی اساسنامه این کمیته کار کرده و اعضا در 
تلاش هســتند تا پایان سال این کار را به پایان برسانند. در این جلســات همچنین محمدرضا داورزنی معاون ورزش قهرمانی و 
امیررضا خادم معاون پارلمانی وزارت ورزش هم حضور دارند تا در جریان این اصلاحات باشــند. نکته ای که در این اساســنامه به 
چشــم می خورد و احتمال حذف آن بســیار زیاد است، انتخاب خبرگان ورزشی است. براساس اساسنامه این کمیته، ۵ نفر خبره 
ورزشی به تشخیص هیئت اجرایی کمیته برای انتخابات مشخص می شدند که قرار است این بند از اساسنامه برداشته شده و در 
آیین نامه انتخاباتی گنجانده شــود. این احتمال وجود دارد که انتخاب ۵ خبره ورزشی به وزیر ورزش سپرده شود. هیئت اجرایی 
در جلسات آینده این تصمیم را نهایی می کند. همچنین قرار است برای انتخابات سال آینده یک آیین نامه انتخاباتی نوشته شود. 
در دوره قبلی آیین نامه ای که تنظیم شد اجازه حضور خیلی  از خبرگان را به انتخابات نداد و این آیین نامه نیز مورد قبول کمیته 

بین المللی المپیک )IOC( قرار نگرفت.

 انتخابات ریاست 16 فدراسیون ورزشی سال 96 برگزار می شود

احتمال انتخاب 5 خُبره ورزشی توسط وزیر در انتخابات کمیته ملی المپیک 

جدال 4 تیم برای صعود به نیمه نهایی لیگ برتر والیبال

تشکر رهبر معظم انقلاب 
از تیم کشتی آزاد کشورمان 

در پی قهرمانی تیم ملی کشتی آزاد در جام جهانی پیام تشکر آمیز 
رهبر معظم انقلاب به رسول خادم رئیس فدراسیون کشتی ابلاغ شد.

در پــی قهرمانی تیم ملی کشــتی آزاد در جام جهانــی، دفتر رهبر معظم 
انقلاب اسلامی،طی تماسی تلفنی با رسول خادم، رئیس فدراسیون کشتی، پیام 
تشکرآمیز حضرت آیت الله خامنه ای را به مجموعه فدراسیون کشتی ابلاغ کردند.
رهبر معظم انقلاب از زحمات مسئولان فدراسیون کشتی، مربیان و قهرمانان 
تیم ملی در راه کســب عنوان قهرمانی در مسابقات جام جهانی کشتی آزاد در 

کرمانشاه و کسب افتخار برای مردم عزیز ایران تشکر کردند.

 هشت تیم برتر کشتی دنیا برای حضور در رقابت های جام جهانی کشتی فرنگی ۲۰1۷ آبادان مشخص شدند.
رقابت های جام جهانی کشتی فرنگی در سال ۲0۱۷ میلادی در روزهای ۲۶ و ۲۷ اسفندماه به میزبانی شهر آبادان برگزار می شود 
که اتحادیه جهانی کشتی تیم های شرکت کننده در این رقابتها را معرفی کرد. بر این اساس تیم های ایران، روسیه، آذربایجان، ترکیه، 

آلمان، اوکراین، قزاقستان و بلاروس به عنوان 8 کشور برتر کشتی فرنگی جهان در این رقابت ها حضور خواهند داشت.

معرفی تیم های شرکت کننده
 در جام جهانی کشتی فرنگی آبادان


